



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

July 21, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters to do what is right according to their respective callings. Ask God to grant everyone wisdom so that each person can be devoted to the Lord in different circumstances!

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

1 Corinthians 8:1-13

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Love Builds Up

1. Knowledge puffs up, but love builds up
2. Seek right knowledge
3. Do not make others stumble

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年7月21日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹根據各自的呼召、行合宜的事禱告，
求神賜大家智慧，各人可以在不同處境中殷勤服事主！

靜默 [眾坐]

宣召 [眾立]

唱詩 醫治的愛

公禱

唱詩 親眼看見你 [眾坐]

我的心，你要稱頌耶和華

歡迎與報告

牧禱

讀經 哥林多前書第8章 [眾立]

證道 錢姚南弟兄

知識、良心與愛心

一、知識

二、良心

三、愛心

回應詩 活出愛 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
汪牧師

西區崇拜
陳牧師

報告事項

1. 祝賀陳定立牧師上周被按立為牧師。願神使用他在本教會擴展祂的國度。
2. 歡迎司徒志雄弟兄，他將在接下來的一年裏負責推動本教會的宣教工作，通過裝備教會、促進門徒訓練和國度擴展的文化，開展福音和本地外展工作。
3. 國語團契將於 2024 年 7 月 27 日下午 3:00 在 Ellison 公園舉行戶外團契活動。這是一個燒烤 + 百家宴形式的團契聚會，歡迎所有有興趣的人參加。詳細資訊將在國語團契群中發布，亦可找安寧弟兄詢問詳情。
4. 我們將再次與“父家”同工，開展“希望日”事工（8 月 24 日）。我們教會的目標是為羅城市區的兒童提供 100 個裝有學習用品的書包，請大家積極參與。裝好的書包可以在 8 月 18 日前放在教會前廳。此外，我們還需要志願者在活動當天幫忙，報名將於 7 月 28 日開始。
5. 司徒志雄弟兄將於 8 月 11 日下午 1:30 - 2:30 在西區主持一個關於如何有效地分發福音單張的培訓。歡迎大家參加。

Announcements

1. Congratulations to Pastor Dingli Chen on his ordination last week. May God use him to further His Kingdom here at RCCC/RCCC-W.
2. Welcome to brother Maddy Szeto who will be serving as a Missions and Evangelism Mobilizer for the next year, focusing on evangelism and local outreach by equipping the church and fostering a culture of effective disciple-making and kingdom expansion.
3. The Mandarin Fellowship group will have a picnic at Ellison Park on July 27th starting at 3 PM. This will be a BBQ and potluck dinner. All who are interested are welcome to attend. More information will be posted in the Mandarin fellowship group chat, or reach out to brother Ning An.
4. We will once again partner with The Father's House for the Day of Hope ministry on August 24th. We encourage you to purchase backpacks with basic school supplies to contribute to our goal of providing 100 backpacks as a church for the children in the City of Rochester. Filled backpacks can be dropped off in the church foyer until August 18th. We are also looking for volunteers who can help with the event the day of. Signups will begin July 28th.
5. There will be an evangelistic training on how to distribute gospel tracts more effectively led by brother Maddy Szeto on August 11th from 1:30 – 2:30 PM at RCCC-W. All are welcome to attend.